
Posiedzenie nr 7 
Doraźna Komisja ds. Nowego Centrum Łodzi  

Rady Miejskiej w Łodzi  
11 czerwca 2014 r.  

 

1. Przyjęto protokół nr 5/IV/2014. 

Opinia pozytywna:  „za” – 5 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymujących się”  
– 0 głosów.  

2. Komisja odbyła dyskusję na temat funkcjonowania EC1 Łódź – Miasto Kultury 
w kontekście niepowołania dyrektora naczelnego tej instytucji.  

3. Zapoznano się z informacją na temat przebiegu procesu likwidacji spółki Camerimage 
Łódź Center Sp. z o.o. Informację przedstawił p. Krzysztof Grzywaczewski dyrektor 
Biura Nadzoru Właścicielskiego i p. Marek Żydowicz likwidator spółki.  

4. Zapoznano się z informacją na temat aktualnego stanu realizacji inwestycji 
EC1 Wschód i EC1 Zachód oraz informacja na temat postępu prac przy realizacji 
inwestycji pn. „Przebudowa Dworca Łódź Fabryczna wraz z budową węzła 
multimodalnego”.  

5. W punkcie Sprawy wniesione i wolne wnioski przewodniczący radny p. Łukasz Magin  
poinformował o pismach, które wpłynęły do komisji w okresie między posiedzeniami.  
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